
RGB20SX 说明书

RGB20SX Instruction



快捷组合功能 Quick combination of functions

退出游戏 SELECT+START

Quit the game SELECT+STAR

音量加减 SELECT+方向上下

Volume SELECT+UP DOWN

游戏保存和读取 SELECT+L1 R1

Games are saved and read SELECT+L1 R1

保存位置 SELECT+方向左右

Save the location SELECT+L R

游戏加速 SELECT+R2

Speed up the game SELECT+R2

游戏设置 SELECT+X (L3+R3)

Game settings SELECT+X (L3+R3)

主界面按键操作 Main interface button operation

电源键 开机和休眠

Power button Power on and hibernate

SELECT 重启和关机

SELECT Restart and shut down

START 设置 亮度 语言 音量

START Settings, brightness, language, volume



掌机启动关机说明

The instruction of starting and shutting down the hand machine

1.TF-OS 安装系统卡，TF-GAME 安装游戏卡（无安装 TF-GAME 机器不进系统），然后按电源键 3 秒进入系统。

1.Tf-os Installation System Card, TF-GAME Installation Game Card (no installation TF-GAME machine into

the system) , and then press the power key 3 seconds into the system.

2.按 SELECT 键 选择关机进行关机。

2.Press the SELECT key to SELECT shutdown for shutdown.

3.按一次电源进入休眠，长按 10 秒为强制关机。

3. Press the power to enter sleep, long press 10 seconds for the mandatory shutdown



充电说明

Charging instructions

1.新到机器可能是低电量，先用 2A 充电器对接 USB 口进行充电 30 分钟后开机。

1. New to the machine may be low power, first use 2A charger docking USB port to charge for 30 minutes

after boot。

2.机器工作过程中 电量显示 0 和工作灯为红色 。请及时充电！

2. During the operation of the machine, the electric quantity display 0 and the working lamp are red.

Please charge the battery in time！

3.指示灯： 工作中-绿色 电量低-红色 充电-红色

3. Indicator: working-green, low power-red, charging-red


